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Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt

de 5.344.082 euros i un termini d’execució de 16 mesos.
Així, podem afirmar que l’institut de Sant Vicenç estarà
enllestit el mes de febrer de 2015.
Abans de l’inici de les obres, l’alcalde de Sant Vicenç,
Miquel Àngel Martínez i Camarasa, acompanyat del
director general de Centres Públics, Antoni Llobet, del
director dels Serveis Territorials d’Ensenyament al
Maresme-Vallès Oriental, Josep-Vicent Garcia, i de
l’alcalde de Caldes d’Estrac, Joaquim Arnó, van assistir
a l’acte de col·locació de la primera pedra del nou centre.
L’alcalde, durant l’acte, va comentar que "avui és un
gran dia per a Sant Vicenç, ja que es tracta d’una
infraestructura necessària i suposa assegurar un futur
més obert i competitiu per al jovent del municipi". 
També recordà que "l’institut ha estat molt desitjat i
molt esperat pels santvicentins i les santvicentines.
I ara em sento molt orgullós de veure que aquest
desig es converteix en realitat gràcies al compromís
i a l’esforç de l’equip de govern que presideixo".
L’alcalde va tancar la seva intervenció agraint molts
esforços: per una part els realitzats per l’equip directiu i
l’Associació de Famílies d’Alumnes del centre, per altre
banda els de l’Ajuntament fent especial referència a la
regidora d’Ensenyament, Ma. Lluïsa Grimal; a la
consellera, Irene Rigau, i al president de la Generalitat,
Artur Mas, per tirar endavant aquest projecte de tots,
en una època especialment difícil per la manca
de recursos que pateixen les institucions.

La construcció del nou IES és un tema llargament
reivindicat per l’Ajuntament, la direcció i l’AFA  del centre.
D’ençà que al setembre del 2008 va entrar en
funcionament l’equipament provisional, el nombre de
mòduls ha anat augmentant cada curs i ha fet més
evident la necessitat del nou centre escolar. L’Ajuntament
va sol·licitar a la Generalitat  l’agilització en la construcció
de l’institut a finals de l’any 2010, però aleshores el
conseller d’Educació, Ernest Maragall, va anunciar que
les noves instal·lacions no es farien "per manca de
pressupost" i no en va fixar cap previsió de futura
construcció. El mes de novembre de 2012, el govern de
la Generalitat -amb Artur Mas com a president- va
refermar el seu compromís per a fer realitat el nou centre
escolar, i, gairebé un any després, el projecte s’ha
desencallat i ha començat a caminar amb l'inici dels
primers treballs de construcció del nou institut.
Aquesta nova infraestructura, que acollirà prop de 450
alumnes de Sant Vicenç i Caldes, s’ubica a l’avinguda
Sot del Camp en un solar cedit per l’Ajuntament. El nou
centre, amb una superfície construïda de 4.400 m2,

disposarà dels serveis i comoditats que té un centre
de nova construcció, una distribució en aules, espais
per a usos administratius, elements de porxo que
generin espais exteriors de relació, zones d’esbarjo,
cafeteria, gimnàs, vestidors, biblioteca, etc. 
Les obres de construcció d’aquesta nova infra-
estructura educativa compten amb un pressupost
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L'opinió ciutadana, imprescindible per decidir el futur del parc dels Gabrielistes

PPO

Les entitats de la vila, protagonistes de les celebracions del Tricentenari
El setge i la caiguda de Barcelona l’onze de
setembre de 1714 són uns fets transcendentals
en la història de Catalunya, esdevenint aquella
data un símbol de la voluntat catalana de lluitar
per la llibertat i seguir existint com a poble.
Sant Vicenç de Montalt participarà en la
commemoració del Tricentenari que s’està
impulsant conjuntament amb la Generalitat de
Catalunya, el Consell Comarcal del Maresme i la
resta de pobles i ciutats catalanes que hi participen.
L’objectiu de la Regidoria de Participació Ciutadana
és que tothom s’hi senti implicat, que no sigui

La Regidoria de Participació Ciutadana posa fil a l'agulla
per a iniciar un procés participatiu en el marc del projecte
de millora del parc dels Germans Gabrielistes, una
zona verda i d'esbarjo que vol esdevenir un nou espai
de trobada pels santvicentins i les santvicentines.
El procés participatiu cercarà la implicació de la ciutadania
amb la finalitat d'assolir dos objectius principals:
identificar els possibles usos i activitats que caldrà tenir
en compte en la remodelació d'aquest espai i valorar
una proposta d'avantprojecte per tal de recollir esmenes
i/o propostes alternatives que puguin enriquir-lo.

Amb l’objectiu de facilitar la mobilitat dels
veïns i veïnes del municipi que han de
desplaçar-se en tren, l’Ajuntament de Sant
Vicenç de Montalt ha signat un conveni de
col·laboració amb l’Ajuntament de Sant
Andreu de Llavaneres per intercanviar la
gratuïtat de les zones d’aparcament
reservades per a residents dels dos municipis.
D’aquesta manera, a partir del proper 1 de
novembre, els ciutadans de Sant Vicenç que
disposen de distintiu de resident autoritzat
podran aparcar els seus vehicles a les dues
zones d’aparcament (una de sorra i una altra
asfaltada) que es troben ubicades a tocar de
l’estació de RENFE de Llavaneres, a la banda
de mar. A canvi els ciutadans de Llavaneres
amb distintiu del seu municipi podran aparcar
a la zona blava del carrer Pica d'Estats (a tocar
de la nova zona comercial-esportiva) i  a
l’aparcament de sorra del carrer de la Pau.

una commemoració institucional, sinó una
commemoració sentida.
En aquest sentit, mitjançant el Consell de Vila,
ha volgut donar veu a la pluralitat de visions i
perspectives que conviuen al municipi perquè
aquesta celebració sumi participació.
Així, el passat 25 de setembre es va celebrar
una sessió extraordinària en la qual les entitats
de la vila van proposar un ampli ventall
d’activitats de tot tipus, culturals, esportives,
lúdiques, etc, que s’aniran definint i concretant
en properes reunions del Consell.
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Els veïns i les veïnes de Sant Vicenç podran aparcar gratuïtament a Llavaneres

Quant al conveni sobre zones blaves, signat en
el seu dia ambl’Ajuntament de Caldes, i que
beneficiava més als usuaris caldencs, un cop
finalitzada la seva vigència, la Junta de Govern
de Sant Vicenç ha aprovat  una nova proposta
de conveni molt més equitativa, que contempla
l'ntercanvi gratuït de totes les zones blaves
dels dos municipis, excepte la dels respectius
passeigs marítims.
La proposta ha estat notificada a l’Ajuntament de
Caldes que haurà de pronunciar-se abans del
proper 1 de desembre.  Així doncs, a l’espera que
el consistori caldenc reconsideri la seva postura,
des del proper 1 de novembre i fins a nou avís, els
ciutadans de Sant  Vicenç que disposin de distintiu
de resident autoritzat només podran aparcar els
seus vehicles al pàrquing de la N-II, just al costat
de l’estació de tren, quedant exclòs de l’intercanvi,
en una decisió unilateral de l'Ajuntament de
Caldes, l’aparcament del passeig dels Eucaliptus.

La Regidoria de Mobilitat actualitza el Padró de Guals
L'Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt posa en marxa una política destinada a millorar les dades reflectides en el

Padró de Guals. D'acord amb aquesta política, el proper any 2014, es procedirà a desenvolupar una tasca d'inspecció
per tal de detectar i regularitzar les situacions de guals que no disposen de llicència i per tant fan un ús no ajustat a

Llei dels espais destinats a l'ús comú i general o bé no tenen la corresponent Placa identificativa de Gual.
En aquest sentit, l'Ajuntament té la intenció d'incentivar la regularització voluntària del titular del Gual que estigui

en qualsevol d'aquestes situacions anòmales, liquidant en aquest cas, l'exercici en curs. Mentre que en els
casos en què les anomalies es detectin fruït de la inspecció, es liquidaran els 4 darrers exercicis, tal i com

regula la Llei General tributària en el seu article 66.
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El Ple ordinari de setembre

novembre 2013

  Aprovació del conveni d'adhesió Ecoembes 2013-2018: s'aprova per unanimitat.

El Ple ordinari del mes de setembre es va celebrar el  dijous dia 26, a la Sala de Sessions de la Casa Consistorial, i s’hi van
tractar els punts següents:

La tribuna política de Sant Vicenç

  Moció, presentada per CiU, 9 SV, PSC i Esquerra-Entesa, en defensa de l'esport amateur català i santvicentí: s'aprova per unanimitat.

  Aprovació de la pròrroga del termini del contracte de gestió i recollida dels residus municipals: s'aprova per unanimitat.

L’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt  no es fa responsable de les informacions i opinions que siguin emeses per
les diferents forces amb representació municipal a l’espai "La tribuna política de Sant Vicenç".

San Vicenç
de Montalt

Esquerra+Entesa
sempre hem defensat
un model de butlletí obert
a tots els ciutadans i
Entitats, contraris a la
utilització partidista d’un
mitjà públic (que paguem
tots els santvicentins) per
convertir-lo en una tribuna
de partits o en un aparell
propagandístic de
l’alcalde, sense respectar
els criteris d’objectivitat
i rigor informatiu.
Aquest no és el lloc.
Per això ens neguem a
utilitzar aquest espai.
Per a més informació
podeu entrar al nostre bloc:
http://www.svmesquerra.com

amag

Ha sigut durant aquest
darrer mes de
setembre quan
finalment s’ha decidit
l’equip de govern a fer
cas de les més que
repetides demandes
realitzades per part del
Grup Municipal 9 SV i ha
procedit a implantar,
d’una vegada per totes,
la recollida selectiva
dels residus domèstics
generats pels veïns
dins de les
urbanitzacions del
Supermaresme, les
Bilbenyes, la Ferrera
Nord i la Ferrera Sud.
Ja tocava que ho fessin!

Ho hem aconseguit!!!
Des del PSC de Sant
Vicenç, Maresme i grup
parlamentari, ens
sentim orgullosos
d’haver treballat perquè
l’IES de Sant Vicenç
sigui una realitat.
La col·locació de la
primera pedra és el
futur, el primer pas
perquè l’educació
dels nostres fills/es al
nostre poble sigui de
qualitat. Des del PSC
seguirem treballant
perquè el nostre
programa electoral
per aquest mandat
sigui una realitat.

El govern de CiU ha anat
complint amb tots els
seus compromisos
electorals, que van rebre
la confiança de la majoria
dels santvicentins.
CiU no us ha fallat i
tampoc us fallarà en el
que resta de legislatura.
Sabem la feina que
queda per fer, sabem
com s’ha de fer, tenim
experiència, tenim il·lusió
per fer-la i no ens
deixarem arrossegar
pels cants de sirena
d’altres formacions que,
sense rumb i sense
nord, pretenen governar
des de l'oposició.

  Adaptació del Text refós del projecte de construcció d'una glorieta circular i un pas de vianants a la N-II: s'aprova per unanimitat.

Sens dubte ha estat
un gran encert l’obertura
de Sorli Sport al nostre
municipi. D’ençà que
van obrir portes el
passat mes d’abril,
s’han registrat 1.800
abonats, donant així
resposta a una
demanda important del
nostre teixit social.
Les instal·lacions del
centre han apostat per
una línia innovadora i
uns equipaments amb
tecnologia i disseny que
sumat a l’equip
professional, ofereixen
als santvicentins el millor
servei pel seu benestar.

  Ratificació de l'adjudicació del contracte d'arrendament de la vivenda situada al C/ Tramuntana 27: s'aprova per unanimitat.

  Modificació de la superfície del terreny cedit a la Generalitat per a la construcció de l'institut : s'aprova per unanimitat.
  Aprovació del conveni amb el Consell Comarcal del Maresme per a la compra agregada de gasoil: s'aprova per unanimitat.
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  Aprovació de les festes locals per al 2004 (22 de gener i 9 de juny): s'aprova per unanimitat.
  Aprovació del Compte General 2012: s'aprova per majoria absoluta, amb 8 vots a favor, de CiU, PSC i PP, i 5 abstencions,

de 9 SV i Esquerra-Entesa.

Mor Max Cahner, exregidor de l'Ajuntament de Sant Vicenç
Max Cahner, que va ser primer conseller de
Cultura de Jordi Pujol  i regidor de l’Ajuntament
de Sant Vicenç de Montalt, va morir el passat
14 d’octubre a l’edat de 76 anys.
L’exconseller de Cultura de la Generalitat, que
va ser un dels fundadors de Convergència
Democràtica de Catalunya ( CDC ), va néixer a
Bad Godesberg (Alemanya ) el 1936, va
participar en el moviment estudiantil
antifranquista, va impulsar la nova època
de la Serra d’Or i el 1961 va crear Edicions 62,
que va dirigir durant vuit anys.
Va contribuir a la promoció de la Gran
Enciclopèdia Catalana i va ser president
de la Universitat Catalana d’Estiu.

Llicenciat en Ciències Químiques i doctor en
Filosofia i Lletres, entre 1975 i 2006 va exercir
de professor de Literatura Catalana a la UB.
En 1994 va abandonar CDC, fundant el seu
propi partit, Acció Catalana. El 1996 li va
ser atorgada la Creu de Sant Jordi i el
passat 15 d’octubre la Generalitat li va
atorgar, a títol pòstum, la Medalla d’Or.
Max Cahner va ser una persona clau en el
procés de reconstrucció de la cultura
catalana a partir dels anys 60.
L’alcalde de Sant Vicenç, Miquel Àngel Martínez
i Camarasa, va assistir al funeral de Max
Cahner i va traslladar als seus familiars el
condol del consistori i dels veïns de la vila.

El passat 24 d'octubre el Ple de Sant Vicenç va guardar un minut de silenci
en senyal de dol per la mort de l'exregidor santvicentí.
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Miquel Àngel Martínez i Camarasa
Alcalde de Sant Vicenç de Montalt

Tornen els "Xurripunts" amb nous regals

A Sant Vicenç, l’educació continua
concentrant els esforços
municipals en el curs 2013-2014,
un curs especial, i del que
recordarem la implantació del
Batxillerat i, sobretot, l’inici de les
obres del nou institut.
Aquesta  era, potser, la notícia més
esperada dels darrers anys pels
ciutadans i la que tindrà més
transcendència per al jovent del
nostre poble.
Des de l’Ajuntament hem treballat,
treballem i treballarem perquè el
nou centre obri portes el febrer de
2015.
És cert que encara ens queda
molt camí per recórrer. De fet, l’inici
de les obres, tot i ser una gran
notícia, és el principi del fi d’un
problema, i entenc la preocupació
de les famílies davant la
necessitat de trobar una solució
pont que ens permeti donar
cabuda als alumnes que
s’incorporaran el proper curs.
Però no dubteu que amb la
mateixa preparació, confiança i
seguretat amb la qual hem anat
fent camí fins ara, entomarem els
nous reptes que es vagin
plantejant. I per fer-ho,
continuarem comptant amb el
recolzament indispensable i
incondicional del govern de la
Generalitat de Catalunya.
Com a alcalde, com a santvicentí i
com a docent, sento un especial
orgull pel model d’educació del
que disposem i per la qualitat dels
centres amb els que comptem.
L’educació és, i ha de continuar
sent en el futur, la pedra angular
sobre la qual hem progressat com
a societat i, a més, és , i ha de
continuar sent un pilar fonamental
per a la formació dels ciutadans i
ciutadanes que seran
responsables de la nostra societat
en les properes dècades.
En definitiva, invertint en l’educació
dels nostres joves, invertim en el
futur que ens espera a tots els
santvicentins i santvicentines.

La Regidoria de Comerç torna a apostar
per continuar reforçant el comerç local i
de proximitat, posant en marxa una nova
campanya de promoció i animació
comercial, en la qual els "Xurripunts" 
-vals bescanviables- tornen als
comerços de Sant Vicenç.
Del 14 de novembre al 16 de
desembre, els comerciants del
municipi obsequiaran els seus clients,
amb un "Xurripunt" per cada compra.

Xerrada sobre "Internet segura" a l'Escola Sant Jordi

Les persones que aconsegueixin 5 d’aquests vals -de 5 establiments diferents-, els podran canviar
per un obsequi, dissenyat per a l’ocasió. El lliurament del regal es realitzarà a la Fira de Nadal que
s’instal·larà a la plaça del Poble els dies 14 i 15 de desembre, on s’hi habilitarà una carpa per
lliurar-los, fins a esgotar existències. No us en quedeu sense!!!
Aquesta campanya de dinamització comercial compta amb el suport de la Diputació de Barcelona.
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En Marc Chornet i la Maribel Canalejo, or en la Copa d'Europa
El passat mes d’octubre, la parella de
patinadors santvicentins, formada per en Marc
Chornet i la Maribel Canalejo va assolir la
primera plaça de la Copa d’Europa 2013 de
patinatge artístic en la categoria de parelles
d’artístic, celebrada a Gujan-Mestras (França).
En Marc i la Maribel, s’han estrenat en una
competició europea pujant a l’esglaó més alt
del pòdium. També cal destacar la 5a posició
aconseguida per en Marc Chornet en la
categoria individual.
Des d’aquest butlletí, l’Ajuntament de Sant
Vicenç de Montalt vol felicitar al Club de Patinatge

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Internet és un lloc ple d’oportunitats
per als menors, on poden
aprendre, comunicar-se o jugar. No
obstant hi ha alguns riscos i
consells de seguretat que cal
conèixer i tenir en compte per tal
evitar possibles problemes.
En aquest sentit, l’Escola Sant Jordi
amb la col·laboració de la Policia

Local de Sant Vicenç de Montalt, ha organitzat una xerrada informativa adreçada e les famílies que
tenen fills/es cursant estudis de Cicle Superior, on es tractaran diversos temes relacionats amb l’ús
d’internet. La xerrada, a càrrec dels Mossos d’Esquadra de Mataró, està prevista pel proper dia 14 de
novembre a l’escola. Tanmateix, el 15 de novembre es durà a terme una altra xerrada sobre "Internet
segura", en aquesta ocasió destinada als alumnes de 6è de Primària.

Del 16 d’octubre al 14 de març, resta obert el període per comunicar la crema controlada de restes
vegetals. Aquesta comunicació és imprescindible per fer cremes de foc o d’esbarjo en els terrenys
forestals i urbanitzacions i habitatges que estiguin situats a menys de 500m de terrenys forestals.

Enguany, l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt ha regulat, mitjançant un Ban d’Alcaldia, les cremes
controlades en el nucli urbà  i en els solars sense edificar. Aquest tipus de cremes estan subjectes a

unes mesures preventives especials per evitar molèsties als veïns.
Podeu obtenir més informació per tramitar la comunicació de crema al web municipal.

Tanmateix, us recordem que també us podeu desfer de les restes vegetals, portant-les a la deixalleria
mancomunada de les 3 Viles, que es troba ubicada al Polígon industrial de Llavaneres.

IMPORTANT: les comunicacions de crema s’hauran de tramitar amb una setmana d’antelació 
a la data prevista de la crema.

Artístic de la vila, i, molt especialment, en Marc i la Maribel per l’èxit assolit.

Obert el període de crema de restes vegetals


